2013 Duathlon Series Final

Due to the limited race quota as approved by the Hong Kong Police for the 2013 Duathlon Series Final, listed below is the entry requirement for the race.

- Entry quota: 250 entries (first come and first serve)
 - All entries are by qualifying subject to the below means of priority:
 - 1. Podium finishers of Course A and Course B (Youth) of 2013 Duathlon Series Race 1 or Race 2.
 - 2. Finishers of Course A and Course B (Youth) of both 2013 Duathlon Series Race 1 and Race 2.
 - 3. All National Squad and National Squad B athletes will be among the start list upon submission of race entry.
 - 4. Remaining quota will open for the public

Other Requirement for Under the Age on 16 on the race day:

- With certain exception, the TriHK will not accept entries from applicants under the age on 16 on the day of competitions
- The first exception is member of the Hong Kong Triathlon National Squad and National Squad B.
- The second exception is members of the Hong Kong Triathlon Regional Squad or members who are nominated by the affiliated clubs, whose physical fitness and technical skills are adequate for them to compete, as confirmed by the National Coach by means of a skills test and time trial over the Bride's Pool Road cycling course
- Athletes born between 1999 -2001 are welcome to enter Youth Open category.
- All National Squad Elite Junior and National Squad B members who born between 1999-2001 must enter Youth Open category.
- All National Squad B members who born between1994-1998 must enter Elite Junior Category.
- The bike test will be held on Saturday, 2 March 2013 (8:00am) at Bride's Pool Road.

2013 陸上兩項鐵人總決賽

由於香港警察只批出有限名額予 2013 年陸上兩項鐵人總決賽事參賽資格如下:

- 報名名額: 250 名 (先到先得)
- 參賽者須透過下列方式遴選:
 - 1. 2013 年陸上兩項鐵人聯賽賽程 A 及聯賽賽程 B 之少年公開組比賽 1 或比賽 2 得 獎者
 - 2. 2013 年陸上兩項鐵人聯賽賽程 A 及聯賽賽程 B 之少年公開組比賽 1 及比賽 2 完成者
 - 3. 所有港隊及港隊 B 運動員 一 經報名將獲賽事參賽名額
 - 4. 其餘名額將給公眾人事

在比賽未 16 歲運動員參賽資格:

- 除下列情況外,香港三項鐵人總會將不接納比賽日年齡不足 16 歲之運動員參賽報名
- 參賽者為香港三項鐵人代表隊成員
- 參賽者為香港三項鐵人總會地區集訓隊成員或由屬會推薦之運動員,並由香港代表隊教練確定 其路上單車技巧及體能足以應付有關賽事,參賽者須接受在新娘潭路舉行之單車技術測試,以 作其技術及體能之評估。
- 所有 1999-2001 年出生之運動員均可報名參加少年公開組
- 所有香港青少年代表隊 A 隊及香港青少年代表隊 B 隊於 1999-2001 年出生之成員必須參加公開少年組。
- 所有香港青少年代表隊 B 隊於 1994-1998 年出生之成員必須參加精英青年組。
- 單車技術測試測試將於2013年3月2日早上8時正在新娘路舉行。